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Abstract (en)
A manually operated fused switch contains housing contacts (3, 4) located in a housing (2). Arranged in the housing (2) in the manner of a drawer
which cannot be removed is a switch slide (7) for holding a fuse insert (8), whose end contact caps (10, 11) make direct contact with the housing
contacts (3, 4) in the switched-on position and which insert can be removed from the switch slide (7) in the switched-off position, outside the housing
(2). A pivoting lever (18), which acts in drive terms on the switch slide (7) in the switching-off direction, is provided for rapid contact opening. Merely
by pivoting said pivoting lever (18), the switch slide (7) is moved into a central contact-breaking position, in which the fuse insert (8) still lies inside
the housing and is protected against being touched. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein handbetätigbarer Sicherungsschalter enthält in einem Gehäuse (2) befindliche Gehäusekontakte (3,4). Im Gehäuse (2) ist nach Art einer
nicht entnehmbaren Schublade ein Schaltschieber (7) zur Aufnahme eines Sicherungseinsatzes (8) angeordnet, dessen Endkontaktkappen
(10,11) in Einschaltstellung die Gehäusekontakte (3,4) direkt kontaktieren und der in Ausschaltstellung außerhalb des Gehäuses (2) liegend dem
Schaltschieber (7) entnehmbar ist. Zur schnellen Kontaktöffnung ist ein auf den Schaltschieber (7) antriebsmäßig in Ausschaltrichtung einwirkender
Schwenkhebel (18) vorhanden. Durch allein dessen Schwenkung wird der Schaltschieber (7) in eine mittlere Entkontaktierungsstellung überführt, in
der der Sicherungseinsatz (8) noch berührungsgeschützt im Gehäuseinneren einliegt. <IMAGE>
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